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§ 1. Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsesammanträdet den 3 mars lades till handlingarna.  

§ 2. Justering av röstlängd 

Genomgång av närvaro samt utseende av tjänstgörande suppleanter. 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Jämte ordföranden Anna König Jerlmyr (M) utsågs Arvid Vikman Rindevall (S) att 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Utfallsrapport tertial 1 2020 samt årsprognos för koncernen Stockholm Business 

Region                        

SBR 1.2.2-69/2020     

  

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

1. Godkänna och överlämna utfallsrapport tertial 1 2020 samt årsprognos för 

koncernen Stockholm Business Region till Stockholms Stadshus AB. 

2. Protokollet i denna paragraf förklaras omedelbart justerat. 

 

Särskilt uttalande angavs av Arvid Vikman Rindevall m.fl. (S).  

 

”Det pågår ett stort arbete för att mildra den globala pandemins effekter på människors 

hälsa och ekonomin. Vi står i ett läge där många som är etablerade på arbetsmarknaden 

har förlorat sitt arbete såväl som att många unga nu mist möjligheten att få viktig 

erfarenhet för sitt framtida arbetsliv genom sommarjobb. Vi hade i denna kontext önskat 

att bolaget, utöver den i stort viktiga verksamhets som bedrivits, gjort mer för att säkra 

målsättning om antalet feriejobb och på så sätt bidragit till ungas möjlighet att skaffa sig 

viktig arbetslivserfarenhet.” 

 

 

§ 5.    Underlag till budget 2021, med inriktning 2022-2023 för koncernen Stockholm 

Business Region 

SBR 1.2.1-70/2020 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

1. Godkänna och överlämna underlag till budget 2021 med inriktning 2022 och 2023 

för koncernen Stockholm Business Region till Stockholms Stadshus AB. 
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2. Protokollet i denna paragraf förklaras omedelbart justerat.  

 

 

Särskilt uttalande angavs av Arvid Vikman Rindevall m.fl. (S).  

 

”Till följd av Corona-krisen har förutsättningarna i grunden ändrats för stadens 

verksamheter. Ärendet får därmed ses mer som ett underlag som i stor utsträckning 

kommer behöva ändras utifrån den analys som staden kommer göra framgent.  

 

Det är uppenbart att vårt samhälle kommer ställas inför stora utmaningar under 

kommande år. En negativ tillväxt under 2020 kommer drabba stadens såväl intäkter som 

kostnader. Det är därför välkommet att regeringen fattat beslut om en historisk stor 

höjning av statsbidragen till kommuner och regioner. Det möjliggör en ambition att 

möta ovanstående utmaningar samt upprätthålla och förbättra verksamheternas villkor. 

 

Allt det värdefulla arbete staden bedriver i stort nu fortsätter är positivt. Staden behöver 

dock göra en gedigen analys och förändra sina rutiner och sitt arbete till den 

föränderliga omgivningen. Inte minst gäller det den situation som nu råder. Stockholms 

näringsliv står inför stora utmaningar. Den globala pandemin var svår att förutse och 

många aktörer i samhället och näringslivet arbetar nu efter bästa förmåga för att mildra 

dess effekter. Utöver risken för människors hälsa skapar pandemin också en tydlig 

konjunkturnedgång. Situationen nu är unik men perioder av vikande konjunktur är inget 

ovanligt och något som kommer återkomma även efter pandemin. I ett flerårigt 

perspektiv framåt bör därför perspektiv om insatser för stöd till näringslivet vara viktigt. 

Stadens arbete för att mota en del av de negativa effekterna för företag vid vikande 

konjunktur måste prioriteras. Likaså de långsiktiga effekterna av den omvandling som 

kommer ske till följd av pandemin förändrar förutsättningarna framgent. De lärdomar 

som pandemin ger oss kring exempelvis globalisering, lokalt näringsliv och beredskap 

kommer påverka stadens arbete. 

 

Det är också viktigt att anföra att en stark välfärd med bostäder och arbetsplatser, goda 

kommunikationer, bra samverkan mellan offentliga och privata aktörer, robusta 

arbetsmarknadsprogram för de som förlorar sina jobb, en skola med hög kvalitet, en ren 

och trygg stadsbild och bra fördelning av inkomster mellan medborgare är avgörande 

för företagsklimatet. Därtill är det många företag som är verksamma inom dessa 

sektorer. Därför vill vi också lyfta de centrala frågor som kommer vara avgörande för 

hela staden de kommande åren:  

• Vilka resurser krävs för att äldreomsorgen ska kunna garantera en bra kvalitet med 

en hög säkerhet? Hur kan samverkan mellan stad, region och näringsliv rörande 

gränslandet mellan omsorg och vård stärkas? 
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• Vilka ekonomiska satsningar krävs för att skola och förskola ska kunna garantera 

alla barn och ungdomar en bra undervisning i en tid då verksamheten drabbats såväl 

av en historiskt svag budget 2020 som stora utmaningar i spåren av Corona-krisen? 

• Hur kan staden prioritera välfärd, omsorg och förebyggande arbete så att vår stad 

håller samman, tryggheten ökar och stockholmare med behov av stöd kan ges det 

när behoven sannolikt är större än någonsin? 

• Vad krävs konkret av ökade insatser för arbetsmarknadspolitik och vuxenutbildning 

för att öka sysselsättningen? Vilka politiska beslut förutsätts för att kunna 

upprätthålla och höja bostadsbyggandet både för att minska bostadsbristen och för 

att skapa fler jobb? 

• Vilka politiska beslut behöver fattas för att säkerställa att miljöprogram och 

klimathandlingsplan kan genomföras även med en svag ekonomisk tillväxt.” 

 

§ 6.    Översyn av arbetsordning för styrelsen och instruktion för verksamheten vid 

koncernen Stockholm Business Region  

SBR  1.1.3-72/2020  

 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande. 

 

1. Arbetsordning för styrelsen och instruktion för verksamheten vid koncernen 

Stockholm Business Region fastställs för innevarande verksamhetsår. 

2. Protokollet i denna paragraf förklaras omedelbart justerat.  

 

 

Särskilt uttalande angavs av Rolf Brattström och Elisabeth Löfvander (V).  

 

”I ärendet föreslås ett antal förändringar av nu gällande arbetsordning. Föreslagna 

förändringar synes delvis vara påkallade av svårigheter för styrelsen att hålla 

styrelsesammanträden i den förhärskande pandemisituationen. Arbetsordningen 

möjliggör deltagande på distans. Arbetsordningen föreslås fastställas för innevarande 

verksamhetsår. Det förutsätter att den omprövas nästa verksamhetsår.  

Så långt finns inget att invända. Däremot föreslås även att ekonomisk rapportering skall 

strykas från listan med återkommande ärenden vid ordinarie styrelsesammanträde. 

Vidare att dagordning och underlag, om oundvikligt, kan lämnas direkt vid 

sammanträde. 

Föreslagna förändringar (understrukna i texten ovan) kan inte accepteras då de 

försvårar, eller rent av, omöjliggör för styrelsen att uppfylla sitt lagstadgade uppdrag. Vi 

har fem inplanerade styrelsemöten per år och möjlighet till extramöten. Det är inte 

lämpligt att skriva om arbetsordningen enligt föreliggande förslag. VD skall bereda 


